
Orehi so letos trdi, vendar...
Že kar nekaj časa je prešlo od zadnjega našega oglašanja. Pa ne da

bi pri nas vladalo mrtvilo. Nasprotno - zelo živahno je. Toda čas
zahteva svoje in časi so taki, da velja vsako slvan vsestransko
preučiti, preden akcija steče. Torej, kar po vrsti.
Zunanji sodelavcc za urejanjc
obrambnih načrtov pri svetu KS Ig-
nac Abrič jc pripravil za razpravo tako
rckoč vsc potrcbno v zvezi s paketom
obrambnih načrtov. Scznanil je svet
KS 7. vsebino le-teh, pa z nadaljnimi
postopki sprejemanja in seznanjanja
vseh sodelujočih, še poscbno izvajal-
cev posameznih delov ali načrtov v ce-
loti. V teku jc tudi kadrovsko popol-
njevanjc enot informacij, predvidenih
z obrambnimi načrti.
Svct KS je prcložene obrambne načrte
sprcjel in jih dal v tazptavo in sklepa-
njc komiteju za SLO in DS v KS.

Po uspešni tcmeljni kandidacijski
konfercnci v oktobru je namesuiica
predscdnika KK SZDL Tatjana Bori-

sov ponovno sklicala (spet brez
uspeha) kadrovski koordinacijski od-
bor KK SZDL. Gre za izvolitev pred-
sednika KK SZDL,- ker je dosedanji
zaradi delovne preobremenjenosti od-
stopil. O tem smo na kratko že poro-
čali. Vsi poskusi doslej so bili sicer
neuspešni, na obzorju pa je rešitev,
a o njej raje takrat, ko bo »padlo
kladivo«. Dolgoročnejše reševanje ka-
drovske politike pa bo najbrž tudi na
Kodeljevem uspešnejše s štartom KO
ZSMS.

Tudi komisija za informiranje se
nekako ne more »najti«. Strokovna
služba KS in nekateri posamczniki so
se potrudili in že pred meseci eviden-
tirali več za pisanje sposobnih Kode-

ljcvčanov. Od tedaj je bilo že več - ne-
uspelih - poskusov organiziranja.
Marko Cernič, član sveta KS, odgovo-
ren za infonniranje, bo seveda še po-
skušal, Se cclo, ker se tudi tu kaže
izhod: neka tovarišica se odloča prev-
zeti vodstvo komisije, ki naj ureja vsaj
pisne stike samuprave v KS s krajani
ne lc z občasnim oglašanjem enega
samega dopisnika v Nsk. Konec kon-
cev je celo v občinskem proračunu
zagotovljen — sicer minimalen - denar
za to.

Kot je videti, za zdaj napeljava se-
kundarnega plinovoda na Kodeljevem
ne pride v poštev, kajti lastniki večjih
kurilnic ne kazejo dovolj zaniraanja za
to. Svet KS pa meni, da moramo z ak-
cijo nadaljevati, še posebno, ker jo je
podprl tudi zbor KS pri občinski
skupščini LJ. Moste - Polje.

O komunalni problematiki priprav-
lja komisija pri svetu KS načrt vzdrže-
valnih del za prihodnjc leto. Gre za
znane še ne rešene probleme, med
katerimi sta posebno poudarjena
Turnškovo nabrežje in grajski park.

Nekaj nejasnega je bilo slišati o uki-
nitvi trgovine Mercator v Jana Husa
ulici in o gradnji lokala pri kinu Ob
Ljubljanici. Oba problema zbujata
med krajani nezadovoljstvo - ob tem,
da so v obeh primerih »karte premalo
odprte«, čas pa dela svoje!

Vzdrževanje prostorov KS je prišlo
letos malo intenzivneje na vrsto, kot
doslej. Kodeljevčani - še malo poča-
kajte, pa si jih priditc ogledat - seveda
na poti po samoupravnih, delegatskih
ali družbenopolitičnih opravkih na št.
36 a Ob Ljubljanici. Kar pa ne bo
postorjeno letos, bo kajpak na vrsti
prihodnje leto. V zvezi s prostori
morda še to: v teku so sistemski pre-
miki pri njih upravtjanju in najema-
nju; pa nas to morda niti ne zanima.
Če pa - povprašajte na scdežu KS ali
pa sprožite delegatsko vprašanje.

O vsem tem ter seveda še o drugih
problemih in načrtih se bomo Kode-
Ijevčani pomenili in odločili na zboru
še ta mesec. Naj zato že sedajle velja:
Pridite!
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